
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 18. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 125
Ministeren bedes oplyse, hvor mange medarbejdere der var i ViHS umiddel-
bart efter sammenlægningen af centrene i januar 2011, samt hvor mange der
vil være efter gennemførelsen af besparelserne? Opgørelsen bedes fordelt på
faglige vidensmedarbejdere, kommunikationsmedarbejdere og administrative
medarbejdere.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stine Brix
(EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand
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